
國民身份認同應用程式設計比賽報名表 

［註：此表格電子檔可於「國民身份認同應用程式設計比賽」專頁（www.edcity.hk/ni）下載］ 

 

1. 請於 2024 年 2 月 23 日下午 5 時之前通過電郵（mansonli@hkecl.net）或傳真（2624 1088）將 此表格交回

香港教育城。  

2. 請以中文（外籍姓名除外）填寫本報名表，以便日後用作相關活動公佈及製作證書。 

3. 請在以下方格內填上「✓」號。 

學校資料 School Information 

中文名稱： 

Chinese Name: 

 

英文名稱： 

English Name: 

 

組別： 

Division 

☐ 小學組（小四至小六）Primary School Division (P4 – P6) 

☐ 中學組（中一至中四）Secondary School Division (S1 – S4) 

 

指導老師聯絡資訊 Advisor Contact 

中文姓名： 

Chinese Name: 

 

英文姓名： 

English Name: 

 

常用電郵： 

Email: 

 

聯絡電話： 

Phone: 

辦公室 

Office 

 手機 

Mobile 

 

 

參賽隊伍名單 Participants – 第一隊 Team 1 

A. 組員 Team Members 

 姓名 Name 年級 Grade 

1.   

2.   

3.   

4.   

5.   

6.   

 

附件一 

http://www.edcity.hk/ni


參賽隊伍名單 Participants – 第二隊 Team 2 

A. 組員 Team Members 

 姓名 Name 年級 Grade 

1.   

2.   

3.   

4.   

5.   

6.   

 

參賽隊伍名單 Participants – 第三隊 Team 3 

A. 組員 Team Members 

 姓名 Name 年級 Grade 

1.   

2.   

3.   

4.   

5.   

6.   

 

參賽隊伍名單 Participants – 第四隊 Team 4 

A. 組員 Team Members 

 姓名 Name 年級 Grade 

1.   

2.   

3.   

4.   

5.   

6.   

 



參賽隊伍名單 Participants – 第五隊 Team 5 

B. 組員 Team Members 

 姓名 Name 年級 Grade 

1.   

2.   

3.   

4.   

5.   

6.   

 

收集個人資料聲明 Personal Information Collection Statement 

1. 閣下的個人資料將用於是次活動/計劃報名、聯絡、意見調查、賽果公佈及安排活動/計劃一切事宜之用。 

2. 為上述目的，閣下的姓名及所屬學校/機構名稱或會在教城的網站及/或透過其他網站及/或媒體披露。教城亦可能

提供或披露閣下的資料予教城的合辦機構、支持機構或傳媒。 

3. 閣下必須在註明(*)的欄目提供所需的個人資料。如閣下未能提供，教城未必可以接納閣下報名參與是次活動。而提

供的個人資料純屬自願，該等資料有助教城統計及檢視服務質素。 

4. 教城已制定收集和使用個人資料的政策，閣下有權查閱及改正教城所持關於閣下的個人資料，詳情請瀏覽

www.hkedcity.net/dataprivacy，或向本公司職員查詢。 

1. Your personal data will be used for the purpose of application, contact, survey, results announcement and any 
arrangements related to this activity /scheme. 

2. For the above purpose, your name and school name/organisation name may be disclosed through HKEdCity’s website 
and/or other websites and/or media. Your information may also be provided and disclosed to HKEdCity’s co-organisers / 
supporting organisations / media. 

3. It is mandatory for you to provide personal data marked with asterisks. If you do not provide such personal data, HKEdCity 
may not be able to accept your application. It is voluntary for you to provide your personal information, it will help 
HKEdCity to gather statistics and review its service quality. 

4. HKEdCity has a policy governing the collection and handling of personal data. You have the right to request access to and 
correction of information held by HKEdCity about you. Please visit www.hkedcity.net/dataprivacy or contact our staff for 
further details. 

 

☐ 本人確認已閱讀並同意受有關適用於使用個人資料的目的及將可能被移轉予何人等的所有條款和條件所約束。 

☐ 本人確認不再接收香港教育城以郵件或其他形式的進行的推廣及活動咨詢。 

 

 

校長簽署 Principal Signature  _______       校長姓名 Principal Name  ______________   

 

學校印鑑 School Chop            日期 Date   __________________________ 

 

主辦機構專用 For Office Use 

 
 
 

 


